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Milí a prestižní čtenáři,

progresivní genderové ideologie dorazily už i k
nám do časopisu. Proto se na titulce tohoto čísla
nedočkáte své oblíbené hvězdy - mé maličkosti.
Místo toho jsme byli donuceni na titulku dát
ženu. Ale nebojte se, ve vedení časopisu je stále
muž (díky bohu) <arm muscle emoji> 
…prozatím.

Jinak je toto číslo již klasicky nacpané obsahem,
který jsme si pro vás nachystali. Hlavním
zaměřením čtvrtého čísla Prestižního studenta je
politika. Neděste se, nejde o přednášku ZSV.
Troufám si říct, že to zaujme každého, ať už se o
politiku zajímá či nikoliv. Také se dozvíte něco
málo o SOČce, školních párech a v neposlední
řadě i cígopauze. Zároveň se snažíme reagovat na
vaše podněty, proto je toto číslo graficky
vyladěno více než obvykle.

Máme také ambici vydávat víceméně každý
měsíc, ovšem uvidíme, jak se nám to bude dařit…

Náš časopis také stále řeší problém své
kontinuity. Jelikož jsem sám ve čtvrťáku a naše
redakce (byť si to někteří nechtějí přiznat) stárne.
Proto sháníme mladší lidičky, kteří by se na
tvorbě časopisu chtěli podílet. Pokud by vás to
zaujalo, prosím, neváhejte nám napsat na
instagram @prestiznistudent nebo kamkoli
jinam. Není to nijak závazné, záleží jenom na vás,
kolik času této práci budete chtít věnovat.

Jako obvykle se mějte fanfárově a přeji příjemné
čtení,

Kuba Mejzr, šéfredaktor 
1

 



V

 Moje práce pojednávala o
moderním rasismu a jejím 

PROČ
(NE)PSAT
SOČKU 
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nás jistě všechny zajímá, co
lze udělat pro to, abychom
své poslání naplnili. Lépe
řečeno, co dělá správný
prestižní student? A
začneme zostra, například s
napsáním SOČky. Jelikož se
na úvodních webových
stránkách SOČ slovo
prestižní vyskytuje již v
první větě prvního
odstavce, víme, že jsme na
správné adrese. A co že to ta
SOČka je? Jdeme na to … 

prvním vydání
Prestižního
studenta jsme se ve
vyčerpávajícím
úvodu dozvěděli, 

co pro nás prestiž vlastně může
znamenat. A nyní, když se k tomuto
pojmu můžeme hRdĚ hlásit, 

skočila jsem za paní
profesorkou Horáčkovou,
která se této soutěži v rámci
Arabské věnuje, a o svém
úžasném plánu zúčastnit se
jsem jí pověděla. S její
pomocí jsem práci dotáhla k
ideálním SOČ požadavkům
- a tím se dostáváme k
prvnímu, školnímu kolu
soutěže. 

       

produktem byl učební
materiál pro střední školy.
O soutěži SOČ jsem se
dozvěděla přímo od
vedoucího své ročníkové
práce, který mě motivoval
slovy, že práce je již
napsána na úrovni
podobné SOČ, a protože
jsem nad ní strávila nemálo
času, představa toho, že dál
nezůstane už jen v mém
notebooku, byla poměrně
uspokojivá. 
     
   
 Když se tedy se schylovalo
k prvnímu kolu soutěže,  

V tomto kole jste na domácí
půdě. Haminu a celou její
crew už znáte. Vaším
úkolem v tomto kole je
přesvědčit je v rámci jakési
prezentace, že jste vážně
udělali něco nad



rámec svých povinností a že
to stojí za pozornost. Nás
odvážných není mnoho,
takže se s velkou
pravděpodobností prorvete
do kola číslo dvě, do kola
krajského.
        

     Tady už je porota složená
z lidí věnujících se oboru,
do kterého vaše práce
spadá, tu si již přečetli a vy
jste jim dokonce natočili
videoprezentaci, kde
vysvětlujete Co? Jak? a
Proč?. Porota s vámi dále
debatuje, občas přiletí
nějaká zvídavější otázka a
vaším úkolem je tedy
obhájit úroveň práce a
ukázat, že měla a má smysl.
Tady jsem se řídila heslem
“fake it till you make it” a
nemůžu než doporučit.        

   Arabská ví, co dělá a
kdyby vaše práce neměla
dostatečnou úroveň, tak vás
do kraje nepustí,   

proto je i tady poměrně
slušná šance, že dostanete
zelenou. 
Ufff, a jsme na kole třetím,
celostátním. Je to kolo
všech kol. Možná si říkáte,
co ještě by se po vás mohlo
chtít? Uklidním vás tím, že
princip tohoto kola je
stejný, jako v kole druhém. 

O lvl výš to posouvá porota,
která by měla být složena z
odborníků svých oborů.
Pokud je na vaší práci něco
špatně, tak vám to poví a
vzhledem k věku a
zkušenostem účastníků, je
na každé práci něco špatně.
Tzv. je super, že děláte něco
navíc, ale dělejte to
pořádně. Konkurence tady
je vážně velká a práce jsou
promakaný až běda, takže
už jde do tuhýho, jak se říká
na Kladně. Pakliže se ale i
přes veškeré nástrahy
dobře umístíte, čekají na
vás soutěže celosvětových
měřítek. 
 

SOČka bere a dává, je
důležité, abyste vy sami ve
svojí práci viděli smysl a
aby vás téma dokázalo
nadchnout, protože mně
SOČ vzala hodiny spánku
(!!!) a nervů, které už zpátky
nedostanu a nedokážu si
představit, že by mě k tomu
všemu moje téma přestalo
bavit. 

         V rámci série I tried it
so you don't have to můžu
ale potvrdit i to dobré. Jde o
velkou zkušenost, a i když
mi nahlédnutí do atmosféry
akademické půdy nedávalo
jen dobrý vibes, to vše se dá
využít. Nástupem na
gymnázium jsme se upsali
ke studiu na vysokých  škol
a obhajovat práci, která má
strukturu podobnou
bakalářkám a podobně, se
určitě bude hodit a v
budoucnu už to pro mě
nebude takový strašák.  

      A když už jsme u VŠ: už z
postupu v krajském kole
můžete získat při
přijímačkách na spousty
prestižních škol body navíc
a některý si vás klidně
rovnou vezmou bez nich,
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 a to se vyplatí. Taky se cítím
sebevědomější, co se týče mého
mluveného projevu, přece
jenom jsem se o té práci něco
navyprávěla. Setkat se s tolika
nadanými a zapálenými lidmi
může být stejně inspirativní
jako stresující, ale právě taková
setkání nás mohou motivovat.
Ale v tuhle chvíli už můj text
začíná být moc cheap, takže se
zastavím. 

  Ráda bych se závěrem
rozloučila tím, co mi ve chvílích,
kdy jsem už měla sto chutí se na
všechno vykašlat, říkala paní
Alenka Horáčková: “Když do
něčeho dáte vaší energii, tak se
vůbec nebojte, ono se vám to
vrátí.” 
       Takže jestli máš nějakou tu
energii navíc, tak se do SOČky
pusť! A kdybys jí měl jooo
hodně, tak kus pošli mně. 

Adéla Průchová
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SLOVUTNÉ SLOVO
 I do naší redakce se
doneslo, že v zimě budeme
nejspíš časopis sepisovat
mrznoucími prsty v
palčákách a zahřívat nás
bude svařák a dobrý pocit
(z toho svařáku).

pučmidrát = něco jako podržtaška,
pomocník, říká to děda, přišlo mi to
vtipný ahahahah 

CHLADNÉ ZIMY PREMIÉROVY

     Jak potvrdily naše zdroje,
i premiér Fiala se vydal na
nákupy svetrů a izolační
hmoty pro Strakovu
akademii.

 Náš tajný zdroj potvrdil, že
Strakovka nebude v zimě
vůbec svítit! A to ani zvenčí,
ani zevnitř! Premiér prý
chce motivovat český
národ, aby učinil stejně a
nemusel platit za svícení
ani korunu!

  A stejně to prý chce
provést i s topením. Pokud
jste z Brna, Strakova
akademie je eklekticky  

novobarokní budova
postavená na konci 19.
století, s kamennými zdmi,
takže bude ve finále lepší jít
si sednout do lavic
svatovítské katedrály. 

     No uvidíme, kdo bude
stát pod lampou veřejného
osvětlení v sobím svetru a
podepisovat dokumenty na
obrubníku…

Klára Šoltysová



PREZIDENTSKÉ VOLBY
ANEB KOHO STARÝHO
ZVOLÍME NA HRAD?
     V době vydání tohoto čísla jsou již jedny
volby, volby komunální, za námi. Ovšem
čekají nás ještě jedny, neméně důležité.
Jedná se o volby prezidentské. Ty jsou
naplánovány na 13. a 14. ledna 2023.
Několik měsíců až do ledna zní nyní ještě
jako dlouhá doba, tak proč máme článek
zaměřený na volby už teď? Samotným
volbám totiž předchází politické kampaně.

   Ty mají za cíl nás ovlivnit, přesvědčit,
koho máme zvolit. Někteří lidé - někdy si
troufám říct, že většina lidí - se o politiku
moc nezajímají. Je to pochopitelné, člověk
neustále něco slyší z televize, 

Být starý 40 let a více.

Být navržen na kandidaturu, a to buď
občany (kandidát musí nasbírat podpisy
minimálně 50 tisíc občanů), nebo 20
poslanců či 10 senátorů - počet podpisů
musí mít nasbíraný do 66 dní PŘED
začátkem prezidentských voleb - to je
letos do 8.11.

Člověk nemůže být zvolen prezidentem
více než dvakrát.

   Aby se člověk mohl stát prezidentem,
musí splňovat několik podmínek. Mezi ně
patří:

    Letos je také na Arabské hodně
prvovoličů, primárně z řad čtvrtého a třetího
ročníku. 

médií, ale aby si utvořil nějaký objektivní
přehled, to vyžaduje čas a úsilí. A v tom by
mohl pomoci tento článek.
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Od roku 2013 u nás funguje přímá volba prezidenta, občané tedy přímo volí své
kandidáty.
Do té doby byla volba nepřímá - prezidenta volili poslanci a senátoři společně.
Volba je dvoukolová - v prvním kole se prezidentem stává člověk, který získá
nadpoloviční počet hlasů. Pokud nikdo takový není, pořádá se za čtrnáct dnů druhé kolo
voleb, kam postupují dva nejúspěšnější kandidáti.
Jedno funkční období prezidenta je pět let.
Prezident zastupuje stát v zahraničí.
Prezident je vrchním velitelem ozbrojených sil.
Jmenuje a odvolává předsedu vlády (premiéra) a další členy vlády a přijímá jejich
demisi, odvolává vládu a přijímá její demisi.
Jmenuje soudce Ústavního soudu, jeho předsedu a místopředsedy.
Podepisuje zákony.

Ještě pár faktů o prezidentovi a jeho volbě:

(Omlouvám se, pokud to zní jako nalívárna ze ZSV, ale všechny tyhle pravomoci jsou dost
důležité si myslím… tohle je výcuc toho nejdůležitějšího, fajnšmekři si ještě mohou
nastudovat  například webovky Pražského hradu, kde je to hezky v detailech, případně
jukněte do ústavy.)

     Ještě drobná poznámka. Jelikož toto
číslo vychází zkraje října, do přehledu
kandidátů budou zařazeni ti kandidáti, kteří
svou kandidaturu veřejně potvrdili, anebo ti,
u kterých se to očekává. Případné
nepřesnosti v budoucnu upravíme. 

     Přehled se skládá z 9 lidí, kteří mají dle
průzkumů nejvyšší preference se stát
prezidentem. Pořadí je určeno tím
nejspravedlivějším způsobem, tedy
abecedně.
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Bývalý premiér
České republiky,
zakladatel hnutí  

Andrej Babiš

Akce Nespokojených Občanů
(ANO 2011) a také bývalý agent
STB. Kandidaturu v době vydání
časopisu nepotvrdil. Ze všech
kandidátů má aktuálně největší
šanci se probojovat do druhého
kola. Aktuálně je v soudním 
řízení kvůli kauze Čapí hnízdo.

Podnikatel, zakladatel
betonářské společnosti

 společnosti a bývalý poslanec. Podle
rozhovorů, které pan Březina
poskytoval, by divák mohl nabýt
dojmu, že je šovinista. Rád by hájil
například právo ,,plácnout ženu přes
zadek.” Jeho volební slogan je
,,Nikdo mě neovládá, nikdy jsem
nebyl ničí loutka a prezidentskou
kampaň si platím sám.”

Tomáš Březina

Karel Diviš

Je to jeden z mladších kandidátů na
prezidenta. Dříve pracoval jako
sportovní redaktor pro Českou
televizi, a vytvořil portál letuška.cz.
Má vystudovaný matfyz. Jeho
kampaň nese motto ,,Obyčejný muž
pro neobyčejnou zemi.”

Na první pohled 
méně známý, zato
však pohledný. 

 Bývalý poradce
Václava Havla, nyní
působí jako senátor. 

 

V minulých prezidentských volbách
kandidoval také, umístil se na třetím
místě se ziskem přes 526 tisíc hlasů.
Fischer je konzervativní katolík, staví
se proti euthanasii a adopci dětí
homosexuálními páry. Svou
kandidaturu potvrdil před několika
dny.

Pavel Fischer

Marek Hilšer

  Také mladší z kandidátů, lékař a vysokoškolský
profesor. Stejně jako Pavel Fischer je senátorem. Také
se účastnil předchozích prezidentských voleb. Jakožto
aktivista se stavěl proti ruské politice na Ukrajině už v
roce 2016, je to vytrvalý kritik Ruska a Číny. Hilšer v
dosavadních průzkumech zaostává.
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Český matematik
a pedagog. 

Karel Janeček
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Svou prezidentskou kampaň zahájil
na VR platformě Metaverse. Je
odpůrce proticovidových opatření
(to deklaroval při svém vystoupení
na Slavících, které taky koupil). Má
kampaňová videa, ve kterých do
sebe nechává boxovat.

Bývalá rektorka
Mendelovy univerzity
v Brně a ekonomka. 

Je to také první prezidentská
kandidátka, která vlastní BeReal.
Heslo její kampaně zní ,,Naděje na
lepší časy”. Chtěla by se stát první
českou prezidentkou a zároveň
nejmladší hlavou českého státu.

Danuše Nerudová

Je to odborový
předák z Opavy. 

Josef Středula

Sympatizuje s levicovou
politikou, bývá spojován se
stranou ČSSD. Sbírá
podpisy občanů (nikoliv od
poslanců či senátorů) s čímž
mu pomáhají Mladí sociální
demokraté. Dlouhodobě
bojuje za vyšší platy
státních zaměstnanců. Ve
většině průzkumů je
Středula za Pavlem a
Babišem o několik míst. 

 Armádní generál AČR
ve výslužbě, bývalý 

předseda vojenského výboru NATO.
Za komunismu byl ve vojenské rozvědce,
ovšem s StB nespolupracoval. 
Je velký zastánce Ukrajiny a odsuzuje
postup Ruska. Podle průzkumů má velkou
šanci dostat se do druhého kola
prezidentských voleb. Heslo jeho
kampaně zní ,,Vraťme Česku řád a klid.”

Petr Pavel

Jakub Mejzr



ŠKOLNÍ
PÁRY 

TRIGGER WARNING: Článek obsahuje satiru. Je napsaný za účelem
pobavení. Jakékoliv zesměšnění není mířeno na určitou osobu či skupinu
konkrétních osob. Redakce časopisu neodpovídá za jakékoliv
nepochopení smyslu pro humor. Pokud si něco vyložíte jako zesměšnění
vaší osoby/útok na vaši osobu, tak se proberte, jelikož svět se netočí jen
kolem vás. Jako redakce nechceme nikoho urazit ani ponížit, proto tento
článek berte prosím s nadhledem. 

      Na této škole je jen pár věcí,
které mě dokáží opravdu vytočit.
Kromě týdnů, kdy mi neodpadne
ani jedna hodina, jsou to také lidi,
kteří neumí chodit vpravo. Ale pak
hlavně ti, co si navzájem strkají
jazyk do krku ve veřejných
prostorách školy, nejlépe uprostřed
chodby. A přesně o těchto
individuích je tento článek. Jako
single žena mám na tyto aktivity
velice nezaujatý názor a
samozřejmě jsem k těmto situacím 

 

velmi shovívavá, přece jenom THEY
ARE IN LOVE AND THAT’S ALL
THAT MATTERS. Ale...

        Chodit s někým, kdo je na
stejné škole jako vy, má své výhody
(vidíte se každý den), a také své
nevýhody (vidíte se každý den). U
těch nevýhod bych ještě chvíli
zůstala, přece jste si nemysleli, že
tady budu tuhletu věc vychvalovat
či dokonce podporovat. Kromě
toho, že váš vztah probírá 
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 přinejmenším celý ročník, do
kterého chodíte, dost možná i
učitelé, pokud patříte k těm, co
dávají na chodbách jasně najevo, že
jsou pár. Tím chci říct, že všichni
tito lidé a možná mnohem víc
probírají nejen to, jak sladcí spolu
jste, ale i proč zrovna dnes po té
chodbě nejdete držíce se za ruce,
nebo že to společné tetování asi
nebylo úplně nejlepší nápad, když
jste se mezitím rozešli, anebo to,
kdo koho podvedl a proč jste se
sakra rozešli, dali se znova
dohromady a zase se rozešli. Ale
pokud vám tohle nevadí, good for
you, já si ráda poslechnu něco o
cizích životech.  

  Věc, kterou už snad nikdy
nepochopím, jsou třídní páry.
Trávíte spolu čas i nedobrovolně.
Ale to je spíš váš problém, někomu
to může vyhovovat, to nepopírám.

     Co už ovšem určitě nikomu
nevyhovuje jste vy, strkající si své
jazyky až do krku - ve třídě, kterou
sdílíte s dalšími skoro třemi
desítkami lidí. Sedět blízko vás,
tak vám vlepim. Lézt po sobě
někde na chodbě ve výklenku se
dá ještě přežít, ale jste hned
naproti schodům, kde za tu
přestávku projdu já a dalších pár
desítek lidí. Ti na vás mají
naprosto perfektní výhled, a i
kdyby se kdokoliv z nás snažil
sebevíc, tak to prostě nejde
přehlédnout. Věřte mi, já se
snažila a všichni ostatní doufám
taky, pokud nemají nějaký zvláštní
fetiš. Proto bych vám doporučila
oblejzat se na nějakém méně
viditelném místě. Pokud
samozřejmě po divácích netoužíte.
V tom případě chci jen
podotknout, že by se to dalo
zpeněžit. Ale to už je téma do
jiného časopisu.

Chalupová Pavla 
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      “Pick me, choose me, love me”… slova ze seriálu Gray’s Anatomy, která se ale díky generaci Z
stala popkulturní záležitostí. A co uděláme když chceme vědět co znamená nějaký anglický
popkulturní pojem? Jdeme na Urban Dictionary, považujete proto tento článek za jeho starší
ségru. 

bude s klukama, vždycky si
s nimi rozuměla líp, je už
prakticky jedna z nich. Je to
typická ,,cool”, uvolněná
holka, zajímá se o sport, její
oblíbený nápoj je pivo a je
tak nějak přirozeně krásná,
ne jako ty ostatní
umělotiny, co jsou schopné
každé ráno ztrácet čas nad
makeupem, kluci mají
stejně radši naturální holky
přece. 

PICK ME GIRL 
VS PICK ME BOY😔

          Odkud se tedy tento
trend vůbec vzal? Úplně
poprvé jsme pojem PickMe, ve
významu který má dnes,
mohli na internetu objevit již
v roce 2018 a to na platformě
Twitter, kde se stal virálním
hashtag #TweetLikePickMe.
Uživatelé Twitteru začali
tento hashtag a samotný
pojem PickMe využívat k
zesměšňování stereotypních
ženských hašek, které mají
jediný účel - upoutat
pozornost mužů a dokázat,
jakou úžasnou partnerkou by
dotyčná byla.

        Odtud se tedy archetyp
PickMeGirl a později také
PickMeBoy rozšířil i na Tik
Tok, kde jako trend vybuchl
roku 2021. Zde ho tvůrci
využívali zejména v
krátkých komediálních
skečích či jednoduše
zveřejňovali screenshoty
zachycující jejich osobní
zkušenost s takzvaným
PickMe jedincem. 
                 Koncept PickMeGirl je
možné shrnout hláškou
,,Nejsem jako ostatní dívky”.
PickMeGirl netráví svůj čas
s ostatníma holkama, jsou
totiž moc dramatické, radši 

9
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        Problém tkví v tom, že
PickMeGirl svého statusu
dosahuje na úkor ostatních
žen, kterým se  vysmívá,
ponižuje je a sebe naopak
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staví do nadřazené pozice.
Jakoby snad zbytečné
rivality mezi ženami nebylo
už tak dost, ale o tom třeba
jindy. 

 Tuto falešnou image si
PickMeGirls vytváří s
jediným cílem, kterým je
mužská validace: u ní
přirozeně jako ženy
tíhneme, jednak biologicky
- z potřeby sounáležitosti a
jednak díky možným
podnětům z výchovy. Proto
není divu, jakou četností se
tento fenomén pyšní. 

12

   Ať hodí kamenem, kdo si
snad nevybavuje žádný svůj
PickMe moment.

     S časem začaly tyto
virální skeče s PickMeGirl
tematikou zavánět
misogynií více a více
lidem... Oprávněně. A tak se
dostáváme k protiútoku v
podobě PickMeBoye. 

 Ačkoli má chování
PickMeBoye stejný cíl jako
u PickMeGirl, jeho projevy
jsou zcela odlišné. Internet
poukazuje na veskrze
manipulativní chování toho
,,milého” kluka.

Tito kluci používají
extrémní sebepodceňování
jako prostředek k získání
sympatií a pozornosti
druhého pohlaví. 

 Ve snaze dostat
kompliment popisují sami
sebe jako neaktraktivní,
otravné a také jako ty, co si
vlastně vůbec nezaslouží
vaši pozornost, proč byste
se taky přece bavili s
klukem jako je on. 

stránce jeho komunikace,
kdy vědomě využívá vaší
empatie, aby dosáhl svého
(například rande) - jedná se
tedy o formu emocionální
manipulace. Často také
překračují společensky
nastavené hranice, obvykle
jde o jakési přehnané
svěřování se, čímž vás
dostávají do velmi
nekonformní situace. 

     Mimoto u nich také může
docházet k drastické změně
chování ve chvíli, kdy jsou
odmítnuti. V tuto chvíli
přecházejí k agresi a
urážkám.

,,My hodní kluci to máme v
týhle době těžký” 

    Problém s PickMeBoyem
spočívá v manipulativní



  I když je
celý PickMe
fenomén
zaměřen
zejména na
randění (a
také skoro
výlučně na
hetero
páry), toto 

     Moje původní představa
o závěru tohoto článku byla
podělit se o tipy a triky, jak
se v roli PickMeGirl/Boy
sám neocitnout. Ale čím víc
nad tím přemýšlím, tím víc
docházím k závěru, který 

 lze vyjádřit snad jen tímto
oxymoronem: PickMeGirl/Boy
je fáze, kterou si asi každý
musí projít, i když je lepší ji
přeskočit. 

Tento citát jen ukazuje, že v
mnoha případech nejsou
tito kluci v upřímném
kontaktu sami se sebou a
svými problémy, jako je
například nízké
sebevědomí či jiné. V
takovém momentu je
zapotřebí terapeut, ne
přítelkyně . 

you’re so pretty! You

probably won’t like

me though I’m so ugly

chování lze aplikovat do
běžného sociálního
prostředí: od snahy získat si
náklonnost nové skupiny
přátel až po touhu spřátelit
se s nadřízeným v naději na
povýšení. 

Adéla Průchová
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   Tato velmi alarmující
situace si rozhodně zaslouží
pozornost celé redakce a
my ji budeme bedlivě
pozorovat a dále vás
informovat. Jediné, co je
třeba ještě říci, je, že zvedat
SPGA poplatek kvůli umění
v této době vidíme na
situaci skoro hodnou
stávky, a v případě nouze a
uskutečnění tohoto plánu
se radikálního postoje
nebojíme. Stále máme
práva a přístupové karty. 

Sarah Benešová 

ZVÝŠENÍ SPGA?
V EKONOMICKÉ KRIZI KVŮLI UMĚNÍ?
 Všichni víme o
kontroverzním projektu
naší školy, přezdívaném
také “Zeď nářků”. Vedení
vyslyšelo stížnosti svých
drahých studentů a i přes
monumentální slavnostní
odhalení Zdi absolventů,
kteří u nás na škole
pobývali i tak dlouhou
dobu jako 4 měsíce, se
rozhodlo vedení školy
čtverečky strhnout!

   Paní ředitelka školy RNDr.
Zdeňka Hamhalterová
(známá také jako ,,Hamina”,
pozn. redakce) se ke zničení
zdi vyjádřila takto:
,,Chceme vyhovět
studentům a zajistit, aby se
na naší škole cítili co
nejpříjemněji. Usoudili
jsme proto, že svítící zeď, i
vzhledem k současným
cenám energií, není
nejlepší ozdobou školy.
Našim absolventům ale
chceme i tak vzdát hold, a
proto na pozemku školy
vztyčíme jejich sochy. 

    Samotné postavení zdi
bylo velmi kontroverzní a
není zcela zřejmé, proč byla
zeď vystavěna a kde se na
tento projekt vzaly finance.
Tajný anonymní zdroj z
naší redakce byl seznámen
s původem prostředků
použitých na instalaci této
absolventské zdi. Byl ale
vytažen z hodiny, a proto ze
samého šoku, že mu není
umožněno pokračovat ve
výuce, nebyl s to si zdroje
zapamatovat a poté
reprodukovat dál. 

   Doteď zní celá situace
vcelku idylicky, že? Paní
ředitelka vyhověla
stížnostem svých studentů,
byly nám ukázány zdroje
financí použitých na tento
projekt, člověk se necítí být
ohrožen. Opak je ale
pravdou, v celé kauze tajně
hraje roli kontroverzní
aktér a čeká na svou
příležitost. Kdo to je?
Samozřejmě SPGA. 

 Informace, které zde zaznívají, jsou smyšlené a mohou, 
ale nemusí odrážet realitu naší prestižní školy. 
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 opulární cígopauza je na naší škole odvěkým místem setkávání i zdroj vědění. Proto jsme P
Tajemství cígopauzy

16

se odhodlaly udělat menší průzkum a vyzpovídaly jsme o velké přestávce několik účastníků.
Vybíraly jsme vždy pár jedinců z každé skupinky, která u popelnic zrovna postávala, aby byla
anketa různorodější. Všichni odpovídali pod podmínkou, že budou jejich odpovědi
anonymní, jména jsou tedy změněná. 

Teodor:

Karel:

Berta, Frida, Laura:
nemůžem. Piráty!

Nebyly jsme, ještě 

Byl jsem volit.

Umm, Sdružení občanů Suchdola. A do
Prahy Spolu.

Taky jsem byl volit.

 Já jsem byla na Suchdole, kámo! 

Byl jsem, už.

Prozradíš koho?

Dušan:

Anežka: 

Eleanor:

Já jsem volil koalici Topky, Stanu a 
Taky Piráty.

Žižkovu sobě.

Šarlota:
Karel:

 Ano, samozřejmě!
Byl/a jsi volit?
Eleanor, Anežka, Šarlota:
(v pozadí: Hej holky, chcete někdo fík?)



Teodor: Já jsem volil… Nevim koho…
Topku!

Dušan: Ne.
Samuel: Počkej, tak to řekni, to mě zajímá!

Dušan: Hele, já jsem volil samozřejmě 
našeho kamaráda z chaty, Jirku, on
kandidoval za komunistickou stranu. Ne,
dělám si prdel, toho jsem fakt nevolil, ale
znám ho. (směje se)

Samuel:

jsem chodil, když jsem byl v prváku!

ustřihnout, aby to vypadalo, že je Dušan
volič komunistů*

*má kecy o tom, že to máme 

Eleanor:

Jak dlouho chodíš na cígopauzy?

 Od konce druháku.

Třeba od začátku prváku.
No, dlouho.

My tak od druháku.

první den prváku. Jo a dejte tam anketu,
jestli se jí šlupka od fíku! (jí fíky)

Já nevim, podle mě tak jako od 

 Random fun fact, byla jsem tu 

druháku, ale v prváku už jsme občas
chodili, ale né sem.

Berta:

Eleanor:

Šarlota:

Anežka:

Karel:
Teodor: Kouříš kvůli Arabský?
Dušan:

Frida:

Všichni tři melete s*ačky, s tebou 

Od začátku druháku!

Od půlky druháku.

Dušan: 

Samuel:

Karel:

Karel:

Frida:

Anežka:

Samuel:

Vždyť se nechodilo do školy!

Tak napůl no, dodala tomu válka na
Ukrajině, stres, já jsem Ukrajinka…

Jako nezačala jsem kouřit kvůli 
Arabský, ale kdyby nekouřili moji přátelé
tady, tak bych asi nekouřila.

 Hele nekecej nám do rozhovoru, jo?
*zmizí*

Ale chutná jí to taky! (směje se)

Já jsem silnej nekuřák.

Já nekouřím.

Kvůli kamarádům. 

Berta:

Teodor:
17

 



Dušan: Nám o tom říkala třídní, že když 

Laura:
Frida:

Dušan:

Jak ses dozvěděl/a o cígopauze?

Je to takový, že něco děláš, i když nic 

první karanténě, takže asi kvůli škole, yes.
Já jsem závislej a začal jsem o Teodor:

Když jsme byli v prváku, tak někdo 
Drbíky. 

každou cígopauzu.
Já nekouřím a jsem tady prakticky 

dát cígo, tak jsem sem šel.

To si nepamatuju vůbec. Asi jsem 

Jsem si řikal, že si taky potřebuju 

viděl, jak kouřili nějaký starší, tak jsem sem
taky šel.

na Drbíky psal, že choděj na cígo pauzy, tak
jsme si řekli, tak půjdem!

Anežka: 

Aneta: 

Karel:

Teodor:

Názor na Elf Bary?

neděláš. 

už budem chtít kouřit, tak tam u popelnic. A
mě sem vytáh Franta, no. 

To nám říkal Kalousek v prváku taky.

Šarlota:

Samuel:

Eleanor:

když jsem zhulenej.
Připadá mi to jako skvělej nápad, 

Elf Bary nemám ráda, i když jsou 
dobrý, ale nejsou vůbec ekologický, je to
hrozný svinstvo a přijde mi to jako
zbytečnost. Je to takový, že tě to zaměstná, a
je fajn, že to nesmrdí.

druhačky elfbarujou na záchodech. A smějou
se tam, hodně nahlas. Bojím se jich, to jsou
moje záchody, hej!

Je to trapný! Štve mě, že prvačky a 

Frida:

Jo, myslim si, že asi jo, člověk kouří 

Nene.

Laura:

(v tomhle místě se na chvíli random začali
bavit o něčem úplně jiným)

stýkáš a tím začneš kouřit a pak se staneš
závislým. Kdybych neměl kámoše, který
kouřili, než jsem kouřil já, tak nekouřím,
podle mě. Za lidma sem chodím, ze začátku
ne, ale teď už jo. (v pozadí se ozve Eleanor:
Kecá, taky je na tom závislej!)

 Záleží na tom, s jakýma lidma se 
mnohem víc, když je s lidma.
Karel:

Je to socializační. Mnohdy ani nechci 

Já bych řekla, že třeba z 68 procent. Eleanor:

Stmeluje kouření lidi? Je to socializační?

Myslím si, že ne.

kouřit, ale jdu sem jenom proto, abych si
popovídala.

Určitě. (pořád jí víc a víc fíků)

Ale já kouřím ráda, mně to chutná, já kouřím i
sama.

Berta:

Šarlota:
Anežka:
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Anežka:

Nechoďte na Arabskou! (směje se)
Nekuřte! (směje se).

Jezte fíky bez šlupky!

Kuřte sociálně.Šarlota:

Berta:
Laura:
Teodor: Kuřte jen čistej tabák.
Karel: A trávu. (směje se)

Já to neřešim, mně je to asi tak nějak 

Eleanor:

Nějaký moudro na závěr?

Dušan: 

nesnáším

Dušan: 

Teodor:M*dka kámo, úplná s*ačka, 
to.

Ne. Nevim. Já bych chtěla říct, že se 

Jo no, vůbec sem nechoďte, tady jsou 

jedno tyhlety věci, ať si každej dělá, co chce.

podle mýho ty děti, co to kouří si, vo*e,
neuvědomujou, že je to vlastně nezdravý.
Zakázal bych to!

Nesnáším to!!! Je to neekologický a Karel:
Berta:

Já jsem spotřebovávala všechnu svoji 

Zbytečný je to, taky pořád není 

výplatu na Elf Barech, teď mi to nechutná,
přijde mi to moc sladký. Teď mám ráda jiný
vapy. 

pořádně zjištěný, co všechno špatnýho to
dělá. A pořád, vdechuješ horkej vzduch, což
taky není úplně zdravý.

Frida:

Laura:
nejsou tak hrozný, protože furt jako není tolik
odpadu a nejsou tam takovýty s*ačky. No a
taky kvůli tomu zdraví, v Elf Barech to je
prostě horší než když si koupíš kvalitní liquid.
Mně to přijde zbytečný, když se dá koupit
liquid, kterej ti vydrží na šest dní minimálně,
když jsi fakt velkej kuřák, než Elf Bar, kterej ti
vydrží na dva dny.

Elf Bary jsou na pí*u, doplňovací vapy 

mi líbí, jak se tady scházej různý lidi z
různejch ročníků a je to hrozně dobrý, o
přestávce se jako jinak nemáš moc kde bavit.
Sem chodí hrozně fajn lidi a spousta lidí sem
chodí jen tak. Jenže teďka, když to vydáte, tak
sem budou chodit všichni! Je to tady na
ho*no! (IRONIE!!!)

všichni úplně nas*aný furt! (TAKY IRONIE!!)

Děkujeme za všechny odpovědi!
Klára Šoltysová a Adéla Průchová
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